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Yanhui Li 

Shanghai 

+86 21 6080 0523 

yanhui.li@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Li specializes in commercial litigation and arbitration, cross-border dispute resolution, mergers 

and acquisitions, and foreign investment.  She has represented many international companies and 

well-known enterprises in different industries such as manufacturing, engineering, automotive, food, 

cosmetics, and distribution.  Before joining Han Kun, Ms. Li practiced law for over eight years at 

another well-known domestic law firm. 

EDUCATION 
Ms. Li received an LL.B. degree in 2008 from East China University of Political Science and Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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李艳慧 

上海 

+86 21 6080 0523 

yanhui.li@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 争议解决 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

工作经历 

李艳慧律师从 2010 年起开始从事律师工作，在国内知名律师事务所工作 8 年。 

李律师专长于商事诉讼与仲裁、跨境争议解决、兼并收购和外商投资等业务。李律师代表的

客户主要都是跨国公司和知名企业，涉及制造、工程、汽车、食品、化妆品和流通等行业。 

教育背景 

李艳慧律师于 2008 年获华东政法大学法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


